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     PROTOKÓŁ  Nr VIII/15 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 24 czerwca 2015 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

Przed rozpoczęciem obrad Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o przyjęciu 

wiadomości o śmierci Pana Augusta Mastbooms, Honorowego Obywatela Bobolic. Wszyscy 

zebrani wyrazili żal po starcie tak zacnego człowieka chwilą ciszy.    

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych.  

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1305  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater – zastępca burmistrza, 

• Pan Krzysztof Dziadul – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – radca prawny UM 

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M-GBP w Bobolicach,  

• Pan Krzysztof Sitarz – dyrektor M-GOK w Bobolicach, 

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach,   

• Pan Jan Rewkowski – dyrektor ZUKiO w Bobolicach,  

• Pani Inga Lewicka – kierownik ŚDS „Odnowa” i ŚŚ „Tafla” 

Zaproszeni goście:  

•  Sołtysi, 

• Jan Mokrzycki – Radny Rady Powiatu, 

• Kamil Jesionowski – Radny Rady Powiatu, 

• Jarosław Bączkowski – Radny Rady Powiatu,    

• Podinspektor Henryk Fabian – Komendant Komisariatu II w Koszalinie; 

• Brygadier Mirosław Pender – Komendant Miejski PSP w Koszalinie; 

• Adam Panfil – Komendant Straży Miejskiej w Bobolicach;  

• Jan Wójcik – Komendant Ochrony Przeciwpożarowej Gminy Bobolice i Wiceprezes 

Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego ZOSP RP w Bobolicach;  

• Jacek Wojciechowski – Kierownik Posterunku Policji w Koszalinie;  

 



 2 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek 

Golas, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28.05.2015r.  

3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  

4. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w gminie Bobolice.  

5. Ocena stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie Bobolice.  

6. Podjęcie uchwał  w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2015 rok; 

2) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bobolice na lata 2015-2030; 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia inkasentów pobierających podatek od 

nieruchomości, podatek rolny, leśny, opłatę od posiadania psów oraz opłatę targową                 

i miejscową na terenie gminy Bobolice; 

4) utworzenia odrębnych obwodów głosowania dla wyborców przebywających                  

w zakładzie karnym dla przeprowadzenia głosowania w referendum ogólnokrajowym; 

5) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury              

w Bobolicach;  

7. Trybuna sołecka. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.  

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Bobolicach                          

z dnia 28 maja 2015 roku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas stwierdził, że protokół              

z VII sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 28 maja 2015 roku był wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu dzisiejszym na 

sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz zaproponował 

przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokół z VII sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 14 głosami „za”.  
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Ad. 3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.   

Sprawozdanie przedstawiła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza:  

Ostatnia sesja była 28 maja 2015 roku.  

* Budowa infrastruktury wodno - kanalizacyjnej na terenie Gminy Bobolice - budowa 

kanalizacji do miejscowości Radwanki oraz budowa wodociągu z Drzewian do Starego 

Bornego. 

 

Radwanki: uruchomiona została przepompownia ścieków mieszkańcy podłączeni są już do 

nowej sieci kanalizacyjnej – pozostały prace porządkowe.   

Wodociąg z Drzewian do Starego Bornego: wykonana została sieć, pozostało przełączenie 

budynków.  

Wykonawca robót - firm Kazimierz Gozdal, Pomiłowo 22A, 76-100 Sławno. 

 
*Budowa rond w Bobolicach. 

Zgodnie z planem firma INFRABUD zakończyła inwestycję budowy dwóch rond                  

w Bobolicach. ZUKiO w Bobolicach wykonało nasadzenia kwiatów na rondach wraz             

z wysiewem trawy. W dniu 06.07.2015 r. oficjalnego odbioru inwestycji dokona GDDGiA 

natomiast w dniu 13.07.2015 r. o godz. 9.00 bardzo serdecznie zapraszam wszystkich naszych 

mieszkańców na oddanie do użytkowania tej inwestycji pod oficjalną nazwą  „Poprawa 

bezpieczeństwa i płynności ruchu drogowego na DK11 i DK25 w województwie 

zachodniopomorskim w m. Bobolice”, miejsce spotkania - parking przy pierwszym rondzie – 

ul. 1 Maja. 

 
*Śniadanie biznesowe. 

 

W tym też dniu, tj. 13.07.2015 r. o godz. 9.40  odbędzie sie spotkanie biznesowe, którego 

tematem będzie możliwość pozyskania przez przedsiębiorców środków unijnych na 

działalność gospodarczą z budżetu UE na lata 2014 - 20120. Miejsce spotkania Restauracja 

„Mi ś” p. Kądzieli.  

 
*Budowa oświetlenia drogowego w ul. Świerczewskiego w Bobolicach wraz                      

z przebudową linii kablowej energetycznej.  
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Trwają prace związane z realizacją budowy linii kablowej energetycznej 0,4kV na                   

ul. Świerczewskiego, Traugutta oraz na odcinku ul. Langiewicza. Inwestorem jest Energa 

Operator S.A. Dzięki tej inwestycji docelowo na całym osiedlu rozebrana zostanie linia 

napowietrzna, a  mieszkańcy zostaną poprzez nowe przyłącza podłączeni do sieci. 

Oświetlenie w ul. Świerczewskiego: ułożono 560 mb kabla oświetleniowego 4 x 25 mm2, 

ułożono również rury osłonowe na wszystkich przejściach przez jezdnię i wjazdach na 

posesje mieszkańców. Trwa wybór wykonawcy kolejnego etapu, tj. montażu  dziewięciu 

lamp drogowych. Oświetlenie Gmina wykona we własnym zakresie.  

 
*29-31.05.2015 r. - Peenefest Demmin 2015 rok. 

W dniach 29.05 - 31.05.2015 r. delegacja oficjalna wraz z zespołem dziewcząt "Pełniki"              

z Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach przebywała na Święcie Rzeki Peene           

w partnerskim mieście Demmin (Niemcy). Nasze dzieci wystąpiły w strojach ludowych 

zachwycając zgromadzoną publiczność. Kulminacją występu była piosenka zaśpiewana przez 

dziewczynki w języku niemieckim, czym podbiły serca mieszkańców Demmina. Skład 

delegacji oficjalnej: Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza, Pan Michał Andrzejak - Radny RM, 

Pani Halina Michalak - pracownik UM oraz tłumacz Pani Elżbieta Tokarz. 

 
*Przewozy dzieci do szkół - przetarg unijny. 

W dniu 23.06.2015 r. zostały podpisane dwie umowy w ramach świadczenia usług dowozu          

i odwozu uczniów do i z placówek światowych i przedszkola z terenu naszej gminy na: 

Zadanie 1 - świadczenie usługi w zakresie dowozu i odwozu uczniów  

do szkół podstawowych, gimnazjów i przedszkola na terenie gminy Bobolice z firmą 

Przewozy Pasażerskie Usługi Transportowe „MAR-BUS” Mariusz Dwulit , Żydowo 130, 

76 – 012 Żydowo (33.239,70 zł brutto za miesiąc); 

Zadanie 2 - świadczenie usługi w zakresie dowozu i odwozu uczniów niepełnosprawnych 

z terenu Gminy Bobolice do placówek oświatowych z firmą Usługi Transportowe Dariusz 

Kasprzycki, ul. Lipowa 13, 76 – 020 Bobolice (2,39 zł brutto za 1 km). 

 
*Dalsza realizacja Budżetu Obywatelskiego na rok 2015 (zadania  

w trakcie realizacji lub do realizacji). 

 

1)  CHOCIWLE WIE Ś Z TRADYCJAMI 

Realizację projektu w tym tygodniu rozpoczęto. Działania założone  

w projekcie trwać będą do września br. 
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2)   WALKA O ZAWODOWE MISTRZOSTWO POLSKI  KICKBOXIN G K-1 

 Planowana realizacja zadania - listopad 2015 r. 

 

           3)  W PRZYSZŁOŚĆ Z KL@SĄ... – MODERNIZACJA PRACOWNI 

 KOMPUTEROWEJ W SZKOLE PODSTAWOWEJ IM.  H.  SIENKIE WICZA  

           W BOBOLICACH 

4) Z KOMPUTEREM W  ŚWIAT - MODERNIZACJA SZKOLNEJ PRACOWNI 

KOMPUTEROWEJ W SZKOLE PODSTAWOWEJ W DRZEWIANACH 

Zadanie w trakcie realizacji. Wykonawca: KOMPUTRONIK S.A. ul. Wołczyńska 37, 60 – 

003 Poznań, cena: 99.991,62 zł brutto.  

W dniu 26.06.2015 r. odbędzie się montaż sprzętu komputerowego w poszczególnych 

szkołach. 

5) ŚCIEŻKA PRZYRODNICZO-WYPOCZYNKOWA - (ul.  Spacerowa                       

w                Bobolicach).   

 

Zakończyliśmy realizację inwestycji współfinansowanej ze środków PROW-u pn.: Budowa 

hybrydowego oświetlenia infrastruktury komunikacyjnej w Gminie Bobolice”. Koszt 

całkowity inwestycji 88.200,00 zł. Dofinansowanie z PROW-u - 75% do kosztów 

kwalifikowanych - 45.853,00 zł, środki własne - 42.347,00 zł. 

Powstały cztery miejsca postojowe wyposażone w ławki, stojaki rowerowe, kosze na śmieci i 

tablice informacyjne oraz 5 hybrydowych (na energię słoneczną i wiatrową) lamp drogowych. 

Roboty realizowała firma: Zakład Usługowo - Handlowy Robert Małyszek, ul. 

Kochanowskiego 3b, 76-020 Bobolice.  

  
*Budżet Obywatelski na rok 2016. 

 

Zgodnie z harmonogramem Budżetu Obywatelskiego na 2016 rok  - 15 czerwca rozpoczęło 

się głosowanie na wybrane przez Radę Budżetu projekty, które potrwa do 20 lipca. Każdy 

mieszkaniec może oddać maksymalnie po jednym głosie na wybrany projekt w każdej grupie 

(małe i duże projekty) w jednej kategorii (miasto i wieś) zgodnie z miejscem zamieszkania, 

łącznie maksymalnie 2 głosy – mieszkańcy miasta głosują na projekty z miasta, 

mieszkańcy wsi głosują na wybrany projekt wiejski .  

 

Projekty poddane do głosowania:  
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I.  KATEGORIA MIASTO  

 

• Projekty o wartości do 70 tysięcy złotych - grupa dużych projektów 

1)  tytuł projektu: „Poprawa infrastruktury komunikacyjnej poprzez 

 budowę chodnika z polbruku przy ul. Pocztowej  

                  i przy ul.  Parkowej” 

 autor projektu: Aleksander Maksymiuk 

2) tytuł projektu: „Remont chodnika ul. Kochanowskiego” 

 autor projektu: Oleksiak Zbigniew 

 

II.  KATEGORIA GMINA-TEREN WIEJSKI- WIE Ś 

 

• Projekty o wartości do 10 tysięcy złotych - grupa małych projektów 

1) tytuł projektu: „Miejsce wspólnych spotkań w Dobrociechach” 

 autor projektu: Wioleta Kaczmarek, Rafał Kaczmarek 

2) tytuł projektu: ”Łozickie eldorado” 

 autor projektu: Bogusław  Zawadzki- Sołtys Nowych Łozic,  

 Katarzyna Skoczewska, Teresa Karbowska, Anna Ratajczak - Rada Sołecka Nowych Łozic 

• Projekty o wartości do 70 tysięcy złotych - grupa dużych projektów 

1) tytuł projektu: „ Ścieżka przyrodniczo-wypoczynkowa- II etap” 

     autor projektu: Hubert Napierała 

2) tytuł projektu: „Sołectwa w sieci”- integracja społeczności lokalnej 

     autor projektu: Ireneusz Bednarczyk 

3) tytuł projektu: „Jak Gmina szeroka, jak gmina długa wiatr niesie tę wieść –                 

w 2016 Borne chodnik może mieć” 

 autor projektu: Sołectwo w Starem Bornem. 

Głosowanie mieszkańców potrwa od 15 czerwca do 20 lipca 2015 r. 

 
*Drogi. 

1. Zakończona została inwestycja związana z ułożeniem nawierzchni asfaltowej na ul. 

Szpitalnej (łącznik z ul. Głowackiego) na pow. 1080 m2. Inwestycja na zlecenie Urzędu 

została zrealizowana przez firmę INFRABUD z Koszalina. Dodatkowo droga ta zostanie 

doznakowana znakami pionowymi: B-18 „ograniczenie tonażu do 3,5 t”, A-7 „ustąp 

pierwszeństwa”,  D-6b „przejścia dla pieszych i przejazd dla rowerzystów” oraz wykonane 

zostanie oznakowanie poziome w postaci pasów „przejście dla pieszych oraz przejazd 
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rowerów”. Trwają prace wykończeniowe prowadzone przez ZUKiO w zakresie m.in. 

niwelacji terenu i wykończenia wjazdów. 

2. Zakończone zostały prace remontowe na odcinku drogi gminnej w m. Nowe Łozice – 

zadanie wykonane przez ZUKiO. 

3. W zakresie remontów chodników to wykonany został w czerwcu odcinek chodnika na ul. 

Spółdzielczej (przy budynku Restauracji „Pod Winogronami) oraz rozpoczęły się z prace  

z przebudową chodnika w ul. Spółdzielczej. Prace te mają na celu uporządkowanie terenu, 

wydzielenia ciągów pieszych oraz wybudowanie parkingu w ścisłym centrum naszego miasta. 

Dotychczas zbyt szeroki chodnik zostanie ograniczony do szer. 2,0 m dzięki czemu zyskamy 

miejsce na parking, który docelowo będzie mógł pomieścić 9 aut (w tym jedno dla osób 

niepełnosprawnych).  Wykonawca – ZUKiO. 

4. Na ul. Pionierów trwają prace związane z dopasowaniem poziomu drogi brukowej do 

poziomu istniejących zjazdów. Również poprawiony został odcinek łączącą tę drogę                      

z tarasem widokowym.  

 

*Zmiana studium w obrębie Dobrociech, Jatynia, Kłanino, Przydargiń i Różany pod 

budowę farm wiatrowych. 

 

Obecnie wyłożony został projekt zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Bobolice dla obszaru położonego w 

obrębach ewidencyjnych: Dobrociechy, Jatynia, Kłanino, Przydargiń i Różany.                       

Z dokumentem tym można zapoznać się w tut. Urzędzie w pok. Nr 16. Termin wyłożenia: do 

09.07.2015 r. Wnioski można składać do 31.07. br. Dyskusja nad przyjętymi  

w projekcie zmianami studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

rozwiązaniami odbędzie się w dniu 6.07.2015 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

o godz. 1200 (sala nr 5). 

 
*Prace konserwacyjne rzeki Chociel i Jadwiżynki. 

 

Zachodniopomorski Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych w Szczecinie przystąpił do 

realizacji prac konserwatorskich na rzece: 

� Chociel (w km 15+640-22+845) w obrębach ewidencyjnych Chlebowo, Ostrówek, Chociwle 

oraz w obrębach ewidencyjnych nr 1, 3, 4 miasta Bobolice, termin rozpoczęcia prac - lipiec 

2015 r., termin zakończenia - do 30 września 2015 r. Prace konserwacyjne rzeki Chociel 

prowadzone są od granicy miasta Bobolice, tj. od dolnego odcinka rzeki przed nieczynnym 
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torowiskiem kolei – miasto - dawna fabryka PZPW- ul. Fabryczna – droga Nr 25. Odcinek 

7,205 km biegnący pomiędzy polami, łąkami i w mieście konserwowany od 3 lat (ten sam 

odcinek rzeki). 

 

� Jadwiżynka (w km 1+270-6+035) w obrębie ewidencyjnym Kłanino, termin rozpoczęcia prac 

- lipiec 2015 r., termin zakończenia - do 30 września 2015 r. Rzeka Jadwiżynka o długości 

4,765 km konserwowany corocznie na tym samym odcinku, tj. od gminy Manowo – łąki – 

wieś Kłanino – las Kłanino.  

 
*Odbiór odpadów z terenu domków letniskowych.  

Właściciele domków letniskowych nad jeziorem Chlewo Wielkie  

w Poroście (przy dawnym ośrodku TEPRO, dawny ośrodek SAPPORO,) oraz domki przy 

jeziorze NAFTA w Poroście powiadomieni zostali o możliwościach odbioru odpadów 

komunalnych przez dostarczoną przez pracownika gminy na każdą działkę informacj ę 

(ulotkę) zawierającą: koszt zakupu worka, termin odbioru worka oraz miejsce gdzie 

można zakupić worki.   

Ponadto w informacji tej podano szczegółowo zasady na jakich odbierane są odpady na 

terenie gminy Bobolice oraz wskazano podmiot odbierający odpady z terenu naszej gminy. 

 
*Zakup energii - przetarg ZMiGDP w Karlinie. 

Otwarcie ofert nastąpiło 19.06.2015 r. Przetarg wygrała firma ENERGA. 

Dostaliśmy bardzo atrakcyjną cenę – 0,2183 zł/1kWh – wszystkie punkty poboru. Cena 

obecna 0,2265 zł/1kWh (różnica: 0,0082). Umowa zostanie zawarta do 31.12.2016 r. 

 

 
 

*Wybory do Izb Rolniczych - 31.05.2015 r. 

Wybory do walnego zgromadzenia Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej są dwustopniowe.   

W pierwszym etapie z każdej gminy wybierani są dwaj delegaci (lub jeden, jeżeli obszar 

użytków rolnych gminy nie przekracza 4 tys. ha). Wybrani delegaci wchodzą w skład Rady 

Powiatowej, która - na swym pierwszym posiedzeniu - wybiera spośród siebie 

Przewodniczącego i Delegata. Te dwie osoby wchodzą w skład nowego Walnego 

Zgromadzenia Izby, którego kadencja trwa 4 lata.  
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Wybory do Izb Rolniczych w Gminie Bobolice odbyły się w dniu 31 maja 2015 r. (głosowano 

w siedzibie tut. Urzędu). Kandydowały 3 osoby, tj. 

1. Pani Helena Bubień, zam. Chociwle, ( otrzymała 75 głosów –najwięcej) 

2. Pan Kazimierz Nowak zam. Chociwle,( 58 głosów ) 

3. Pan Jacek Pietnoczka – zam. Bobolice, ul. Sienkiewicza. ( 64 głosy ) 

Upoważnionych rolników było 880 osób, głosowało 136 osób, ważnych głosów - 134, 

nieważnych - 2 głosy. 

Wybrano: Panią Helenę Bubień i Pana Jacka Pietnoczkę. 

Na pierwszym posiedzeniu Rady Powiatu wybrany został przewodniczący Kazimierz 

Kulinowski z gminy Sianów. Delegatem został Pan Tomasz Kelm z gm. Biesiekierz.  

 

 
*Ekofestyn - „Ekologicznie – w Bobolicach fantastycznie”. 

29 maja 2015 roku, na placu rekreacyjnym przy ulicy Dworcowej  

w Bobolicach odbył się drugi ekologiczno-integracyjny festyn rodzinny  

w ramach projektu o nazwie "Ekologicznie - w Bobolicach fantastycznie !". Projekt uzyskał 

dofinansowanie Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej           

w Szczecinie.  

Tegoroczny ekofestyn miał na celu promocję postaw Eko-konsumenckich. Uczestnikami 

ekofestynu byli zarówno uczniowie Szkół Podstawowych z terenu gminy Bobolice, 

Gimnazjum w Bobolicach jak i uczniowie Szkoły Podstawowej w Grzmiącej oraz Szkoły 

Podstawowej w Żydowie. Podczas ekofestynu rozegranych zostało wiele konkursów dla 

dzieci, m.in. konkurs wiedzy ekologicznej pt. "Środowisko ponad wszystko!", odbył się 

pokaz Eko pojazdów wykonanych z surowców wtórnych pt. "Nie wyrzucaj do śmieci 

wszystkiego jak leci". Dzieci z placówek oświatowych wykonywały specjalnie przygotowane 

piosenki o tematyce ekologicznej. Uczestnicy ekofestynu zmierzyli swoje siły  

w "Ekologicznym torze przeszkód". W trakcie trwania festynu odbyły się zabawy 

integracyjne dla wszystkich uczestników pod hasłem "Stemple  

z recyklingu" oraz "Eko plakat". Podczas festynu odbył się również konkurs o nazwie 

"Teatrzyk kukiełkowy z surowców wtórnych". Najmłodsi uczestnicy mogli wcielić się w 

dowolna postać, malując buźki eko farbkami. Dodatkowo każdy, kto przyniósł worek 120 

litrowy szkła lub 300 plastikowych nakrętek otrzymał w zamian drzewko. Podczas festynu 

dzieci mogły skorzystać z mnóstwa atrakcji, m.in. dmuchanych zjeżdżalni dla dzieci, mogły 

stworzyć ogromne bańki mydlane jak i otrzymały specjalnie wykonane przez animatorów 

balony. Przygotowana została również bezpłatna loteria drobnych upominków                            
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pt. "Niespodzianki dla każdego", "Wesoły kącik malucha" oraz wiele konkursów z piłkarzami 

UKS Olimpia. W imprezie uczestniczyło również Nadleśnictwo Bobolice, które przygotowało 

wiele atrakcji dla dzieci oraz firma PGK Koszalin prezentująca m.in. sprzęt komunalny.  

 
 

*ZIT. 

Dnia15 czerwca br. miało miejsce podpisanie aneksu do Porozumienia  

z dnia 28 marca 2014 r. w sprawie zawiązania Związku ZIT w celu współpracy JST służącej 

realizacji działań w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Koszalińsko - 

Kołobrzesko - Białogardzkim Obszarze Funkcjonalnym. Podczas Forum Samorządowego              

w Kołobrzegu w ramach Gali RPO 2 w dn. 23 czerwca zostało podpisane Porozumienie 

pomiędzy Gminą Miasto Koszalin, jako liderem Partnerstwa ZIT KKBOF a Zarządem 

Województwa Zachodniopomorskiego w sprawie powierzenia zadań Instytucji 

Pośredniczącej. Będzie to najpoważniejszy krok z dotychczas 

podjętych działań, przybliżający 19 gmin członkowskich do pozyskiwania środków unijnych 

(RPO 2014-2020) na zgłoszone do realizacji projekty związane m.in. zarówno z infrastrukturą 

techniczną, drogową, jak i edukacyjną.  

 
*Zaproszenie na "Noc Świętojańską". 

Noc Świętojańska - w dniu 27.06.2015 r. (sobota) od godz. 17.00 - Rajska Plaża w Poroście. 

Impreza nawiązująca do tradycji dawnych Nocy Świętojańskich, zwana wcześniej Nocą 

Kupały. Od godz. 17.00 na Rajskiej Plaży wystąpią zespoły działające w Miejsko - Gminnym 

Ośrodku Kultury a od 21.00 do 02.00 nad ranem zapraszamy na zabawę pod chmurką. 

Organizatorzy: Miejsko – Gminny Ośrodek Kultury w Bobolicach oraz dzierżawca plaży (pan 

Józef Ratajczk). 

 

*Zaproszenie na Dni Bobolic. 

W dniach 18-19 lipca 2015 r. zapraszam na kolejne Dni Bobolic. Wiele atrakcji wśród, 

których zaprezentują się zespoły działające w ramach Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury 

w Bobolicach, występ Mesajah – polskiego wokalisty reggae, atrakcje dla dzieci oraz zabawa 

do rana. Serdecznie zapraszam. 

 

* Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej organizuje wypoczynek letni dzieci dla 

dzieci z rodzin z problemami alkoholowymi wymagających wsparcia. Kolonia planowana jest 

dla 23 dzieci w okresie lipiec/sierpień, nabór trwa do 8.07.2015r.  
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* Pozyskanie lekarza położnika – ginekologa – temat aktualny, należy czekać na dopełnienie 

wszelkich formalności przez chętnego lekarza ginekologa.  

 

Ad. 4. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w gminie Bobolice.  

Informacje dotyczące pracy policji przedstawił Pan podinspektor Henryk Fabian Komendant 

Komisariatu II w Koszalinie. Informacje stanowią załącznik do protokołu.  

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że stan policjantów w gminie Bobolice jest 

9 osobowy, ale od wielu lat jest 8 osób na etatach – zapytała czy w związku z tym są jakieś 

przemyślenia co do tego, aby było to 9 policjantów? 

Pan podinspektor Henryk Fabian odpowiedział, że stan faktyczny nie zmienił się bo stan 

został uzupełniony o jednego policjanta, a policjantka jest na zwolnieniu lekarskim. Na 

chwilę obecna Pan podinspektor powiedział, że nie jest w stanie zmienić tej sytuacji. Mały 

stan policjantów jest bolączką nie tylko gminy Bobolice.  

 

Następnie głos zabrał Pana Adam Panfil Komendant Straży Miejskiej w Bobolicach. 

Przedstawione informacje stanowią załącznik do protokołu.  

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza zapytała Pana Komendanta Henryka Fabiana jak ocenia 

temat bezpieczeństwa podczas meczy na stadionie w Bobolicach. W swoim czasie w 

Bobolicach występował problem w zakresie wymogów, które spełnia stadion miejski w 

Bobolicach.  

Odpowiedzi udzielił Pan Henryk Fabian mówiąc, że rok 2014 minął pod względem 

zabezpieczenia meczy dla policji korzystnie. Infrastruktura stadionu pomaga zabezpieczać 

policji w sposób właściwy przebieg imprezy. Pozwala oddzielić kibiców, zagrożeniem nie są 

drużyny, które występują tylko pseudokibice, którzy przyjeżdżają nie kibicować tylko 

zaistnieć, stworzyć jakiś pokaz. Infrastruktura i wszystko co związane jest z zabezpieczeniem 

przepisowym ma na celu oddzielenie kibiców tych drużyn od siebie i możliwość kontroli ich 

zachowania przed meczem jaki i w czasie i po meczu. Stąd też obiekt jest dobrze zrobiony 

ponieważ można kibiców oddzielić i odizolować i wyprowadzić w sferę bezpieczna. 
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Oczywiście wszystko zależy od tego jak się kibice zachowują i jakie są ich zamiary i od tego, 

czy wystarczająco dużo sił i środków ma policja. Interwencja musi być skuteczna.  

Ad. 5. Ocena stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie Bobolice.  

Informacje przedstawił Pan Jan Wójcik Komendant Ochrony Przeciwpożarowej Gminy 

Bobolice. Informacje stanowią załącznik do protokołu.  

 

Radna Pani Justyna Terlecka powiedziała, że jednostki OSP są bardzo dobrze doposażone, 

strażacy zdobywają czołowe miejsca w zawodach dotyczących ratownictwa medycznego. 

 

Radny Pan Michał Andrzejak powiedział, że skoro jest problem z kierowcami wśród 

strażaków to czy OSP ma możliwość zatrudnienia kierowcy na stałe, czy to gmina powinna 

zatrudnić kierowcę skoro samochody nie mogą wyjechać, a samochody stoją ?   

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że nie jest głównym problemem zatrudnienie 

kierowcy, tylko najważniejszym problemem jest to, że tak naprawdę kierowcy druhówie, 

którzy posiadają uprawnienia na pojazdy uprzywilejowane nie są obecni w godzinach 

przedpołudniowych ponieważ wykonują obowiązki zawodowe w swoich zakładach pracy. 

Zatrudnieni są kierowcy w czterech jednostkach na ¼ etatu tj. OSP Bobolice, OSP Kłanino, 

OSP Drzewiany i OSP Porost. Na chwilę obecną jest to wystarczające.    

 

Głos zabrał Pana Mirosław Pender Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w 

Koszalinie. Powiedział, że bezpieczeństwo pożarowe opiera się na trzech filarach: 

interwencyjnym, edukacyjnym i biernym (warunki techniczne) – w tym wymiarze z roku na 

rok jest coraz lepiej. Na terenie działania Komendy Miejskiej PSP corocznie odnotowuje się 

około 1600-2000 zdarzeń. Patrząc na analizy wielu lat wstecz z roku na rok przybywa więcej 

zdarzeń tzw. miejscowych innych niż pożarowe. W tym wymiarze górnym elementem są 

zdarzenia związane z ratownictwem technicznym (wypadki, zdarzenia na wodzie). Ułożenie 

gminy Bobolice jest szczególne w ramach powiatu koszalińskiego, gdzie funkcjonuje 29 OSP 

i Komenda Miejska PSP. Odległość gminy Bobolice od Komendy Miejskiej jest znaczna i 

aby mówić o skutecznym ratownictwie należy się skupić w dużym wymiarze na 

funkcjonowanie OSP. Na terenie Gminy Bobolice odnotowano 111 zdarzeń z tego 45 to 

pożary, a 66 miejscowe zagrożenia.  

Pan Komendant podziękował Pani Burmistrz, wszystkim radnym za wsparcie OSP oraz za 

wsparcie, które zostało udzielone w roku poprzednim Komendzie Miejskiej na remont sali 

szkoleniowej, która została wyremontowana i będzie służyła szkoleniom OSP, zarządzania 

kryzysowego, obrony cywilnej.  
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Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że w imieniu swoim i wszystkich druhów 

strażaków oraz samorządu chciała podziękować Panu Komendantowi za bardzo dobrą 

współpracę, za życzliwość, za przekazany sprzęt i wyposażenie, za obecność przy święcie 

strażackim oraz za otrzymane środki z Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. Pani 

Burmistrz życzyła dalszej tak dobrej współpracy. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 10-cio minutową przerwę.    

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok 

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów             

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”,  

 

2) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2015-

2030.     

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.   

 

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”,  

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia inkasentów pobierających podatek od 

nieruchomości, podatek rolny, leśny, opłatę od posiadania psów oraz opłatę targową i 

miejscową na terenie gminy Bobolice.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.   
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Na podstawie art.6b ustawy z dnia 15 listopada 1984r o podatku rolnym (Dz. U. z 

2013,poz.1381 ze zm.), art. 6 ust.8 ustawy z dnia 30 października 2002 roku o podatku 

leśnym (Dz. U. z 2013r.poz.465 ze zm.), art.6 ust.12 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 roku o 

podatkach i opłatach lokalnych (Dz.U. z 2014r. poz.849 ze zm.) Rada Miejska w Bobolicach 

uchwałą Nr V/40/15 z dnia 30 marca 2015 roku zarządziła pobór podatku rolnego, leśnego, 

od nieruchomości od osób fizycznych, opłatę od posiadania psów, targowa i miejscową w 

drodze inkasa oraz wyznaczyła inkasentów i określiła wysokość wynagrodzenia  za inkaso. 

Na moment podejmowania marcowej uchwały nie był ustalony administrator i dzierżawca 

kąpieliska „Rajskiej plaży” w Poroście z uwagi na trwające procedury przetargowe w celu 

wyłonienia w tym zakresie wykonawcy.   

Po zakończonym przetargu jest określony administrator, którego należy upoważnić do poboru 

opłaty miejscowej od osób przebywających na terenie kąpieliska w Poroście na rzecz Gminy 

Bobolice.  

 

 

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                  

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

4) w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania dla wyborców 

przebywających w zakładzie karnym dla przeprowadzenia głosowania w referendum 

ogólnokrajowym.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Sekretarz Krzysztof Dziadul.    

 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

5) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Kultury w Bobolicach.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pan Bożena Aksiutin Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej.  
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W dniu 5.05.2015 roku do Rady Miejskiej w Bobolicach wpłynęła skarga wniesiona przez 

Pana (…) mieszkańca Bobolic na działalność Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury 

w Bobolicach (M-GOK) dotycząca: 

- pomówień Dyrektora MGOK wobec Skarżącego; 

- zmowy z Kierownictwem Zespołu „Ziemia Bobolicka” przeciwko Skarżącemu; 

- wykluczenie Skarżącego z Zespołu „Ziemia Bobolicka”.  

 

Przedmiotową skargę rozpatrywała Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Bobolicach, która 

dokonała szczegółowej analizy przedstawionych zarzutów, o których mowa                            

w przedmiotowym uzasadnieniu i ustaliła następujący stan faktyczny i prawny.  

 

Stan faktyczny: 

Komisja  Rewizyjna Rady Miejskiej w Bobolicach na posiedzeniu w dniu 21.05.2015 r.             

i 11.06.2015 r. zapoznała się ze skargą Pana (…), zamieszkałego                                              

w Bobolicach przy (…),  z dnia 30.04.2015 r. do Burmistrza Bobolic i skierowaną do 

rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną RM  w  Bobolicach na działalność Dyrektora Miejsko-

Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach  w sprawie treści pism skierowanych przez 

Dyrektora MGOK w Bobolicach w odpowiedzi na pismo Pana (…)  z dnia 09.02.2015 r. 

     Po szczegółowym przeanalizowaniu zgromadzonej dokumentacji w przedmiotowej 

sprawie, tj.: 

1) skargi Pana (…) i  zapoznaniu się z  pismami związanymi z przedmiotem skargi,       

2) pism Dyrektora MGOK w Bobolicach  z dnia 20.02.2015 r. i 10.04.2015 r. 

skierowanych do Pana (…),  

3) pisma wyjaśniającego Dyrektora MGOK w Bobolicach z dnia 20.05.2015 r.,  

4) wniosku Kierownictwa Zespołu Pieśni i Tańca „Ziemia Bobolicka” o wykluczenie                   

i skreślenie z listy członka Zespołu Pieśni i Tańca „Ziemia Bobolicka” z dnia 

12.01.2015 r.,  

5) analizie Regulaminu Zespołu Pieśni i Tańca „Ziemia Bobolicka”,  

6) przeprowadzeniu w dniu 21.05.2015 r. rozmów z Dyrektorem MGOK w Bobolicach 

Panem Krzysztofem Sitarzem, starszym instruktorem ds. kultury Panią Lidią 

Szymańską, instruktorem muzyki oraz sekcji wokalnej Panem Wojciechem 

Koniecznym oraz z  Przewodniczącym Rady Miejskiej w Bobolicach Panem Markiem 

Golasem, który przeprowadził osobne rozmowy mediacyjne z Panem (…)                    

i Członkami Zespołu „Ziemia Bobolicka”. 
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     Opinię  uzasadniono  tym, że w postępowaniu Dyrektora MGOK w Bobolicach Komisja 

Rewizyjna nie dopatrzyła się potwierdzenia stawianych zarzutów. Odpowiedzi udzielone 

przez Dyrektora MGOK w Bobolicach Panu (…) są zgodne z postanowieniami Regulaminu   

Zespołu Pieśni i Tańca „Ziemia Bobolicka”, według którego Dyrektor MGOK jest jedynie 

osobą współpracującą z Kierownictwem Zespołu Pieśni i Tańca „Ziemia Bobolicka” i nie ma 

wpływu na nabór i wykluczanie członków Zespołu. Zadania Dyrektora MGOK są                     

w niniejszym regulaminie ściśle określone i żadne z nich nie dotyczy kompetencji  

w zakresie naboru członków Zespołu „Ziemia Bobolicka”. Dyrektor nie ma prawa ingerować 

w decyzje Kierownictwa Zespołu dotyczące składu członków Zespołu, gdyż pod tym 

względem są one całkowicie autonomiczne. Sformułowania użyte w skardze Pana (…) są 

nieuzasadnione, niewłaściwe, emocjonalnie nacechowane  negatywnie i obelżywe                 

w odniesieniu do treści pism Dyrektora MGOK w Bobolicach. W żadnym z pism Dyrektora 

MGOK w Bobolicach nie znajdują się pomówienia, o które Pan (…) oskarża Dyrektora 

MGOK w Bobolicach.   

      Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Bobolicach oddaliła zarzuty wobec  Dyrektora 

MGOK w Bobolicach, jednomyślnie uznając  skargę  Pana (…) za bezzasadną.  

 

Opinia Komisji na temat zasadności skargi jest negatywna.   

 

Stan prawny: 

Zgodnie z art. 227 Kodeksu Postępowania Administracyjnego (Dz. U. z 2013 r., poz. 267) 

przedmiotem skargi może być w szczególności zaniedbanie lub nienależyte wykonywanie 

zadań przez właściwe organy albo przez ich pracowników, naruszenie praworządności lub 

interesów skarżących, a także przewlekłe lub biurokratyczne załatwianie spraw.  

Przeprowadzone w sprawie postępowanie wyjaśniające wykazało, że działalność Dyrektora 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach nie naruszyła obowiązujących przepisów 

prawa, tj. w szczególności: 

1. Ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2013 r. poz. 594,  

 1318, z 2014 r. poz. 379, 1072.); 

2. Ustawy z dnia 25 października 1991 roku o organizowaniu i prowadzeniu działalności 

kulturalnej (Dz.U.1991Nr 114 poz.493, tj. z 2012 r. poz. 406, z 2014 r. poz. 423,            

z 2015 r. poz. 337.); 

3. Regulaminu Zespołu Pieśni i Tańca „Ziemia Bobolicka”. 
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Pouczenie:  

Zgodnie z art.239 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 roku Kodeks Postępowania 

Administracyjnego (Dz. U. z 2013 r., poz. 267) w przypadku gdy skarga, w wyniku jej 

rozpatrzenia, uznana została za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano w odpowiedzi na 

skargę, a skarżący ponowił skargę bez wskazania nowych okoliczności – organ właściwy do 

jej rozpatrzenia może, w odpowiedzi na tę skargę, podtrzymać swoje poprzednie stanowisko  

z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy – bez zawiadamiania skarżącego. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”  

 

Ad. 7. Trybuna sołecka 

W trybunie głos zabrali: 

1. Hanna Obławska sołtys sołectwa Drzewiany – poinformowała, że Forum 

Sołtysów organizuje spotkanie wyjazdowe do Dobrzycy dla sołtysów, którzy 

są członkami Stowarzyszenia i opłacają składki. Chętni sołtysi mogą zgłaszać 

się do Pani Obławskiej. Pani sołtys zachęciła nowych sołtysów do wyjazdu. 

Następnie Pani sołtys zwróciła się z wnioskiem do Pani Burmistrz o 

rozwiązanie problemu z ciągłym dostarczaniem prądu do Drzewian. W 

miejscowości następują przerwy w dostawie prądu w domach, ale również na 

oświetleniu ulicznym. Wystarczy mały deszcz lub wiatr i to powoduje brak 

prądu. W swojej wypowiedzi Pani sołtys zawnioskowała o przegląd instalacji 

przez zakład energetyczny.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w sołectwie Kurowo taka 

sytuacja miała podobne miejsce. Zostało wystosowane pismo do energii w 

Szczecinku podpisane przez mieszkańców. Efektem tego było to, że w ciągu 2-

3 tygodni energia przejrzała całą sieć.  

Pani Burmistrz powiedziała, że nie znała problemu Drzewian. Dodała, że w 

ubiegłym roku na zebraniu wiejskim w Goździe ostał zgłoszony problem 

sukcesywnego braku prądu z różnych powodów nawet przy małym wietrze. 

Wtedy wystosowano pismo do energii, gdzie była reakcja firmy, która 

przejrzała cały odcinek sieci. Zostały wycięte zakrzaczenia, ponaciągane kable. 

Wobec tego Pani Burmistrz poprosiła Panią sołtys o sporządzenie listy 

mieszkańców z podpisami z pismem przewodnim, gmina wystosuje pismo do 

energii oraz podłączy podpisy mieszkańców.         
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2. Piotr Ordyński sołtys sołectwa Porost – powiedział, że jeżeli chodzi o 

wycinanie zakrzaczeń przez zakład energetyczny to w roku bieżącym jest 

lepiej, ale dotychczas nie funkcjonowało to prawidłowo. Jeżeli chodzi o 

przerwy w dostawie prądu to w miejscowościach Ostrówek, Opatówek jest 

ciągła przerwa w dostawie prądu nawet przy małym wietrze. Problemem jest 

także złe przycinanie gałęzi przy liniach napowietrznych, w miejscowościach 

gałęzie są przycinane, ale w lasach niekoniecznie.  

3. Helena Bubień sołtys sołectwa Chociwle – podziękowała za oddane głosy w 

wyborach do Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej. Frekwencja przy wyborach 

do izb rolniczych w województwie zachodniopomorskim wyniosła 8,24%, w 

powiecie koszalińskim 9,78%, a w gminie 15,45%. W powiecie koszalińskim 

odbyło się już I spotkanie, uczestniczyło 16 osób, przewodniczącym i 

delegatem do ZIR został Pan Kazimierz Kuligowski z gm. Sianów, delegatem 

został Pan Tomasz Kelm z gm. Biesiekierz.  

4. Kazimierza Kaniecka sołtys sołectwa Jatynia – powiedziała, że droga do Jatyni 

zgłoszona została do naprawy, a w miesiącu maju miała być naprawiona, ale 

ostatecznie została przeniesiona na październik. Kolejna sprawa to problem 

połamanego drzewa, który wisi na drugim drzewie i stwarza zagrożenie, temat 

był zgłaszany na zebraniu wiejskim. Następnie Pani sołtys zgłosiła 

niewykoszony przystanek w Jatyni.   

 

Ad. 8.Trybuna obywatelska 

W trybunie obywatelskiej głos zabrała: 

1. Pan Mariusz Walaszczyk – Pan Walaszczyk przekazał upominek dla Pani Burmistrz z 

turnieju z obchodów 5-lecia LKS Iskra, który odbył się w Kłaninie.  

 

Ad. 9. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.   

W tym punkcie głos zabrali: 

 

1. Radna Justyna Terlecka – zgłosiła, że pobocze Bobolice – Ujazd jest nie do końca 

zrobione, nadal są dziury co może powodować zagrożenie. Pani radna wspomniała 

również, że pozostały zakrzaczenia do wycinki, trawa na poboczu jest wysoka.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że pobocze przez kilka lat jest takie 

same, nic nie jest zrobione. Temat zostanie podjęty i będzie monitorowane w 

Powiatowym Zarządzie Dróg. Poproszeni zostaną także o interwencję radni powiatowi.  
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2. Radny Michał Andrzejak  – powiedział, że drewno z lasu jest nadal wywożone przez 

drogę Jatyni mimo postawionego znaku – droga długo nie wytrzyma. 

3. Radna Zofia Kęcel  – Pani radna podziękowała za chodnik przy ul. Spółdzielczej. 

Zapytała kto finansuje ten chodnik, ponieważ jeden z mieszkańców powiedział, że to 

właściciele prywatni sami finansują. Poprosiła również o wyjaśnienie kwestii parkingu 

przy ul. Spółdzielczej. Pani radna zwróciła się z zapytaniem do Pana Dyrektora ZUKiO 

o zatoczkę przy ul. Reja przy posesji p. Jaszczuka – czy byłaby możliwość utwardzenia 

tej zatoczki? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że jeżeli chodzi o chodnik na ul. 

Spółdzielczej to jest to chodnik na terenie gminnym i wszystkie koszty zostały 

sfinansowane przez gminę. Informacja zostanie zawarta w BWS. Parking przy ul. 

Spółdzielczej również realizowany jest przez gminę.  

Jeżeli chodzi o zatoczkę to odpowiedzi udzielił Pan Dyrektor ZUKiO mówiąc, że na 

chwilę obecną pracownicy Zakładu nie mają czasu, ale jest to w planach na przyszłość.  

 

Ad. 10. Zakończenie obrad.  

Pan Marek Golas Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 


